
Tweede Kamer der Staten-Generaal 2 
Vergaderjaar 1986-1987 

19 583 Regeling van de uitgifte van het Staatsblad en de 
Staatscourant en van de bekendmaking en de 
inwerkingtreding van wet ten, algemene 
maatregelen van bestuur en vanwege het Rijk 
anders dan bij wet of algemene maatregel van 
bestuur vastgestelde algemeen verbindende 
voorschriften (Bekendmakingswet) 

Nr. 8 

1 Samenstelling: 
Leden: Haas-Berger (PvdA), Stoffelen 
(PvdA), Kosto (PvdA), voorzitter, Roethof 
(PvdA), K. G, de Vries (PvdA), De Kwaadste 
niet (CDA), Stemerdink (PvdA), Gualtherie 
van Weezel (CDA), Rempt-Halmmans de 
Jongh (VVD), Van der Burg (CDA), Schutte 
(GPV), Krajenbrink (CDA), Dales (PvdA), 
Korthals (VVD), Wiebenga (VVD), Laning-
Boersema (CDA), Dijkstal (VVD), Kohnstamm 
(D66), Wolffensperger (D66), ondervoorzit 
ter, Swildens Rozendaal (PvdA), Soutendijk-
van Appeldoorn (CDA), Van de Camp (CDA) 
en Biesheuvel (CDA). 
Plv. leden: Van den Bergh (PvdA), Ter Veld 
(PvdA), Jabaaij (PvdA), Van Nieuwenhoven 
(PvdA), Lankhorst (PPR), Koetje (CDA), Van 
Traa (PvdA), Borgman (CDA), Hermans 
(VVD), De Hoop Scheffer (CDA), Van den 
Berg (SGP), Vreugdenhil (CDA), Alders 
(PvdA), De Grave (VVD), Te Veldhuis (VVD), 
Kraaijeveld-Wouters (CDA), Van Es (PSP), 
Eisma (D66), Groenman (D66), Vermeend 
(PvdA), Doelman-Pel (CDA), Van Muiden 
(CDA) en Leerling (RPF). 

EINDVERSLAG 
Vastgesteld 14 april 1987 

Na kennisneming van de memorie van antwoord en de nota van 
wijziging zijn in de vaste Commissie van Justitie1 nog enkele opmerkingen 
gemaakt en vragen gesteld. Onder het voorbehoud dat de regering deze 
tijdig zal hebben beantwoord, acht de commissie de openbare beraadsla-
ging over het wetsvoorstel genoegzaam voorbereid. 

Algemeen 

De leden van de C.D.A.-fractie hadden met belangstelling kennis 
genomen van de in de memorie van antwoord gegeven uiteenzettingen. 
De strekking en reikwijdte van het onderhavig voorstel van wet zijn naar 
de mening van de C.D.A.-fractie door de beantwoording van de bewinds-
lieden verduidelijkt. 

De leden van de C.D.A.-fractie gingen ervan uit dat in de komende wet 
inzake algemene regels van bestuursrecht de wijze van bekendmak'ng 
van beleidsregels wordt geregeld. Kan, wellicht ten overvloede, nogmaals 
worden ingegaan op het onderscheid tussen beleidsregels en algemeen 
verbindende voorschriften, zo vroegen deze leden. Dit mede gezien de 
discussies in de bestuurswetenschappelijke literatuur over deze twee 
onderwerpen. 

De leden van de C.D.A.fractie wensten voorts geïnformeerd te worden 
over de toekomstige verhouding tussen de komende wet inzake algemene 
regels van bestuursrecht en de algemene aanwijzingen voor de Rijksdienst 
enerzijds en het onderhavige voorstel van wet anderzijds, dit specifiek op 
het punt van de publiciteit en inwerkingtreding van rijkscirculaires. Deze 
leden hadden de indruk dat de verschillen tussen algemeen verbindende 
voorschriften, beleids- en uitvoeringsmaatregelen in rijkscirculaires voor 
de diverse adressanten van deze circulaires niet immer duidelijk zijn. 

De leden van de P.v.d.A. fractie vroegen of de in artikel 5 bedoelde 
andere, vanwege de overheid algemeen verkrijgbaar gestelde, publikatie-
bladen gratis ter beschikking worden gesteld. Kunnen naast het genoemde 
publikatieblad «Uitleg» nog enkele voorbeelden worden genoemd van de 
in artikel 5 bedoelde bladen? Worden folders en dergelijke, die een 
nuttige functie vervullen bij het feitelijk bekendheid geven aan nieuwe 
regelingen, om niet verkrijgbaar gesteld? 
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Zou alsnog kunnen worden ingegaan op de vraag uit het voorlopig 
verslag, in hoeverre en in welke gevallen zou kunnen worden overwogen, 
naast de officiële bekendmakingswijze, door middel van advertenties de 
kennis van bepaalde voorschriften onder het publiek te verspreiden? 

De leden van de S.G.P.-fractie stelden de vraag of en, zo ja, in hoeverre 
dit voorstel ruimte laat voor rechtsgeldige bekendmaking via geautomati-
seerde gegevensverwerking. Indien deze ruimte mocht bestaan, in 
hoeverre is het kabinet dan bereid om van deze mogelijkheid gebruik te 
maken? Deze leden hadden bij het stellen van deze vragen een vergelijking 
getrokken met de bekendmaking via de Staatscourant. Bij wijze van 
voorbeeld van bekendmaking via geautomatiseerde gegevensverwerking 
wezen zij op het door de PTT beheerde teletekst-programma. 

De voorzitter van de commissie, 
Kosto 

De waarnemend griffier van de commissie, 
Coenen 
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